
Мато Фрањичевић 

Питање постављено Савјету министара БиХ – „Да ли Савјет министара БиХ има став, и 

какав је он, у вези са тренутно планетарним актуелним контроверзним међународним 

споразумима којима се ограничавају интернетске слободе (ACTA)?“ 
 


